
Bestyrelsesmøde 15.3 

Tilstede: Franco og Claus 

 

1. Regnskab – Franco får det udarbejdede regnskab revideret frem til GF 

 

2. GF planlægges til Søndag d.19.4 kl 14 med standerhejsning kl 15 – Niels Ole sætter annonce i 

Bjerringbro Avis i lighed med sidste år. Claus og Jan ønsker at udtræde af bestyrelsen og der skal 

derfor findes et par nye bestyrelsesmedlemmer – Prøv at se jer omkring hos dem i kender i 

tennisklubben om der kunne være nogle gode emner. 

 

3. Træning den kommende sæson: Ungdomstræning – vi skal finde en ny træner der kan tage over 

efter Trine Estrup. Vi forsøger os med et opslag på gymnasiet Claus sætter et opslag op i nærmeste 

fremtid. Sommerskole vil afhænge af om vi får gang i ungdomstræningen. Voksenintroduktion + 

motionstræning. Niels Ole og Pia finder ud af at bestille og annoncere voksenintroduktion. 

Flemming Pedersen spørges om træning. 

 

4. Franco deltager i IP rep. Møde d.24.3 

 

5. Grundfos har lejet banerne d.15-16.5  for 10.000,- til deres OL 

 

6. Vi skal vurdere om vi skal beholde vores medlemskab af DGI og DTF i fremtiden. 

 

Franco kontakter IP angående klargøring af banerne og eftersyn af vores faciliteter. 

7.  

8. Hjemmesiden skal opdateres med datoer, telefonnumre, aktiviteter m.m Jan gennemgår 

hjemmesiden og vi andre melder ind med ændringer. 

 

9. Skulle vi forsøge os med SWIP som en del af vores indbetalingssystem sammen med netbank! 

 

10. Når i køber i  Brugsen så skal I aflevere en bon til Franco med formålet med indkøbet! 

 

 


